
Preveč prometnih črnih pik
Črne pike v prometu in predvsem na cestah ter v nepo-

srednem okolju so nadvse velika nevamost, ki ogroža
mlada življenja in vsi skupaj, predvsem pa odrasli za
njihovo odpravo storimo odločno premalo. Grozljive
številke mladih izgubljenih življenj - trajno poškodova-
nih glasno opozarjajo.

Takšna je bila rdeča nit in sporočilo učencev viškorud-
niških osnovnih šol na razgovoni z našim županom Bo-
gdanom Bradačem. Ob tednu otroka, ki je letos spričo že
v nebo vpijočega stanja v prometu obeležen kot teden
prometne varnosti, so učenci spregovorili o problemih in
stiskah, ki jih doživljajo na poti v šolo; o nevarnih mestih
v šolskem okolju in svojih predlogih za odpravo takih
mest. Ob tem, ko so učenke in učenci izjemno nazorno
prikazovali črne prometne pike (v našem časopisu bomo
njihova opazovanja objavili že v naslednji številki), se
niso zadrževali le pri njihovem opisovanju, temveč so
polni idej, videnj in spoznanj kar nizali predlog za predlo-
gom, kako le te odpraviti, kaj storiti, kako preprečiti
nevarnosli in pasti, pa tudi kako poskrbeti za njihovo
varnejšo pot v šolo pa tudi za njim tako ljubo zabavo kot

je vožnja z BMX kolesi in seveda za priljubljeno rolka-
nje. V sproščenem razgovoru sta sodelovala tudi pred-
sednica občinskega sveta za varnost in preventivo v cest-
nem prometu Helga Kuclar in predstavnik naše milice, ki
je zadolžen za prometno varnost. Mirno lahko zapišemo,
da sta si slednja dva z veliko mcro posluha vestno beležila
izrečene misli in poveda^a, da bosta le-te posredovala
pristojnim v nadaljnje razreševanje.

»Zelo sem vesel tega našega srečanja,« je dejal Bo-
gdan Bradač, »vaših predlogov in strinjam se z vami, da
se z veliko dobre volje pa ludi ob manjših sredstvih da
tudi kaj spremeniti. Predvsem tam, kjer gre naprimer za
označevanje, rezanje živih meja, prometne znake in še
kaj. Želim vam, da bi tudi vi tako kot mi starejši bili
skupaj kot udeleženci v prometu mnogo bolj previdni,
želim vam, da preživite vaše šolsko obdobje srečni in
zdravi!

Žal pa se srečanja niso udeležili učenci Škofljiške,
Podpeške in Krimskorudniške šole, torej iz območja,
kjer je prometna varnost spričo glavnih prometnic izjem-
no slaba.


